
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU ODDÍLU ATLETIKY POLICEJNÍHO SPORTOVNÍHO KLUBU 
OLYMP PRAHA, Z. S. - č. 2023/13 
 
Místo a čas konání schůze: výbor oddílu se sešel dne 8. 11. 2023 v 17.00 hodin 
v zasedací místnosti oddílu atletiky ve víceúčelové hale v areálu OLYMP CENTRUM 
SPORTU MINISTERSTVA VNITRA, Za Císařským mlýnem 1063/5, Bubeneč, 170 00 
Praha 7. 

Svolání schůze výboru oddílu: schůzka výboru oddílu byla svolána předsedkyní oddílu 
atletiky, a to pozvánkou ze dne 6. 11. 2023. publikovanou na webových stránkách 
oddílu atletiky. 
 
Schůze výboru oddílu zahájena v 17:05 hodin předsedkyní oddílu atletiky Naděždou 
Koštovalovou. 
 
Přítomni: 
Naděžda Koštovalová 
Lenká Masná  
Matěj Haranta 
Milan Mikunda 
Jindra Linhart 
 
Nepřítomni: 
Jana Pavlíková-omluvena 
 
Na schůzi výboru se dostavili bývalý trenér našeho oddílu Jan Pleschinger a dále 
rodiče mladších žáků Martina Pokorná Wiererová, Jan Karban, Lenka Tučková s tím, 
že chtějí diskutovat o trenérském angažmá Jana Pleschingera. Pro nedostatečný 
časový prostor se jmenovanými dohodnuto, že o tomto tématu lze diskutovat na 
příští schůzi výboru. 
 
Zapisovatelem zvolen Matěj Haranta.  
 
Schválen program schůze výboru oddílu: 
 
1. Kontrola předchozího zápisu, úkolů a zveřejnění zápisu, 
2. kontrola hospodaření, 
3. přestupy, 
4. podpora pro oddílové závodníky, 
5. různé. 
 
1. Kontrola předchozího zápisu, úkolů a zveřejnění 

Výbor odsouhlasil zveřejnění předchozího zápisu v termínu do jednoho týdne. 
 

2. Kontrola hospodaření: 



Hospodář oddílu informoval, že účetní klubu má volno a z tohoto důvodu nejsou 
k dispozici aktuální údaje o příjmech a výdajích oddílu. Výbor provede kontrolu 
hospodaření na své příští schůzce. 
 

3. Přestupy: 

Výbor odsouhlasil přestup Holub do Pardubic a Bolardta do Plzně, Kudlaty a 
Jakoubkové z Dukly. 

 
4. Podpora pro oddílové závodníky:  

Výbor projednal možnosti, jak podpořit oddílové závodníky, kteří nejsou členy 
střediska, ani SMLS. 

Výbor schválil finanční podporu pro Kláru Bartoškovou ve formě proplacení 
nákladů soustředění na Šumavě v částce 6 450,- Kč a pro Lindu Botkovou ve 
formě úhrady nákladů fyzioterapie v částce 5 000,- Kč. 

Výbor schválil finanční příspěvek na sportovní přípravu v částce 7 000,- Kč pro 
individuální medailisty z MČR a pro každého člena medailové štafety v částce 
1 750,- Kč (=7 000,- Kč/4), kterýžto příspěvek bude vyplacen oproti předložení 
potvrzení o úhradě sportovního soustředění, fyzioterapie, výživových doplňků, 
lékařského vyšetření v období od 8. 11. 2023 do 1. 7. 2024, přičemž konkrétně 
jde o tyto atlety: 

 

Stanislav Jíra 2000 4 M HALA 60 M  
3.m 4x100 MČR 
dospelí 

4. M 10M 
DRÁHA  

Lenka Čechová 2001 3.MČR U22 800 m    

Hana Mikulášová 2006 1.MČR hala 2. MČR dráha Trojskok 

       

Matěl Placatka 2004 1. místo běh do vrchu 
1. místo MČR d+J 5 
km 

1. místo D+J 
Běchovice 

Jonáš Kopecký 2005 3.m. Běh do vrchu     

Linda Botková 2010 1. petiboj 1.300 m 4x30 m 2.m. 

Richard Rozkydálek 2005 2. m MČR D+J 800 + 1500   

Jan Máša 2003 3. m MČR 22 5 km   

Karolína Sasynová 2002 3. m MČR 22 5 km   

Klára Bartošková 2002 1. MČR 22 400 př. 3. 4x400  

MČR dospělí 
400 př. a 
štafeta 3. m  

Eliška Čechová 2001 3. MČR 22-4x400 3. MČR dospělí 4x400   

Anna Šilhavá  2003 3. MČR 22-4x400     

Kryštof Neděla 2003 2. MČR 22 - disk     

Erik Jelínek 1998 
3. m 4x100 MČR 
dospělí   4. m 110 mpř 

Lukáš Šebík 2000 
3. m 4x100 MČR 
dospělí     

Martin Janský 2000 
3. m 4x100 MČR 
dospělí     



Viktorie Včelařová 2008 2. MČR Ž 4x300 m      

Terezie Černochová 2008 2. MČR Ž 4x300 m      

Laura Vychodilová 2009 2. MČR Ž 4x300 m      

Dominik Zajac 2008 1. MČR Ž oštěp     

 
V závislosti na výsledku žádosti našeho klubu adresované Národní sportovní 
agentuře v rámci Výzvy 5/2023 Můj klub 2023 – 2. kolo, č. j.: NSA-
0058/2020/A/201 (dále jen „Výzva“) bude výbor jednat o finanční podpoře atletů 
sportovního střediska a SMLS. 

 
6. Různé-nákup pomůcek, účast na valné hromadě ČAS, organizace závodů 

v prosinci, stanovení časových oken pro využití atletické haly jednotlivými 
tréninkovými skupinami. 
 
Výbor se ujednal, že Milan Mikunda objedná potřebné sportovní pomůcky u LA 
sport, Naďa Koštovalová obstará pomůcky ostatní. 
 
Lenka Masná zavázána zajistit prezentační materiál oddílu kvůli oslovení 
možných sponzorů. 
 
Diskutováno o nominaci členů výboru na valnou hromadu ČAS. 
 
Konstatováno, že v pondělí a ve středu odpoledne, speciálně v čase 17 až 18 
hodin, je v atletické hale současně přítomno tolik členů oddílu, že jejich počet 
významně omezuje možnosti sportovní přípravy a současně zvyšuje možnost 
úrazu. Diskuse o časových oknech pro využití haly jednotlivými tréninkovými 
skupinami bude jedním z témat příští trenérské rady a nedojde-li k dohodě, na 
základě které budou tréninky v hale lépe rozloženy v čase, výbor časová okna pro 
jednotlivé skupiny stanoví na příští schůzce výboru. 
 
Termín příští schůzky výboru předběžně stanoven v týdnu od 11. 12. 2023 
 
 
 
Skončeno a podepsáno v 18.00 hodin. 
 
Matěj Haranta 

 
 
 
 
 

 
 

 


